
ZAPOREDNA ŠTEVILKA:  343  

VRSTA: Vprašanje 

VSEBINA: Kdaj bodo občinski svetniki dobili Statut Občine Domžale v vezani obliki? 

VPRAŠANJE POSREDOVAL(A): mag. Bojan Arh /Gibanje Svoboda/ 

POSREDOVANO NA:  16.  seji dne,  23. 10. 2024  

PRIPRAVUALEC ODGOVORA: Županja 

VSEBINA ODGOVORA: V pripravi je predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Domžale in, v kolikor bo le-ta sprejet, boste občinski svetniki 
skupaj, v vezani obliki, prejeli Statut Občine Domžale in Poslovnik Občinskega sveta 
Občine Domžale. 



ZAPOREDNA ŠTEVILKA:  344  

VRSTA: Vprašanje 

VSEBINA: Zanima me koliko pobud za spremembe in dopolnitve občinskega prostorskega 
načrta je bilo vloženih v zadnjih dveh letih, koliko pravnim in koliko fizičnim osebam. Od tega 

me zanima, koliko je bilo pozitivno oz. negativno rešenih. 

VPRAŠANJE POSREDOVAL(A): mag. Bojan Arh /Gibanje Svoboda/ 

POSREDOVANO NA:  16.  seji dne,  23. 10. 2024  

PRIPRAVUALEC ODGOVORA: Županja 

VSEBINA ODGOVORA: V zadnjih dveh letih je bilo skupno podanih  85  pobud za 
spremembo namenske rabe Občinskega prostorskega načrta Občine Domžale (Uradni 
vestnik Občine Domžale št.  10/18  in  1/24;  nadaljevanju OPN). V letu  2023  je bilo vloženih  
51  pobud, v letu  2024  pa  34  pobud. Večino pobud so podale fizične osebe, le  5  v letu  
2023  in  5  v letu  2024  so podale pravne osebe. 

Podane pobude se ne obravnavajo oziroma rešujejo individualno. Pobude, ki so že bile 
podane, so še vedno aktualne in bodo obravnavane v enem od prihodnjih postopkov 
sprememb in dopolnitev OPN, odvisno od tematike pobude. Postopek prvih sprememb 
in dopolnitev OPN se nanaša predvsem na usklajevanje s spremenjeno prostorsko 
zakonodajo in povezanimi pravnimi predpisi ter na spremembe prostorskih izvedbenih 
pogojev. Postopek drugih sprememb in dopolnitev OPN se nanaša na interese Občine 
Domžale, ki se odražajo skozi razvojne težnje po zagotavljanju delovnih mest in krepitvi 
gospodarstva občine, razvoju turističnih kapacitet in razvoju kmetijske dejavnosti. 
Pobude, ki se nanašajo na individualne pobude za spremembo namenske rabe prostora 
(predvsem iz kmetijskih zemljišč  v stavbne), bodo lahko obravnavane v tretjem postopku 
sprememb in dopolnitev OPN, ki se formalno še ni pričel. 



ZAPOREDNA ŠTEVILKA:  345  

VRSTA: Pobuda 

VSEBINA: Predlagam, da županja ustanovi komisijo, ki bo bedela nad izvedbo gradnje prizidka 

k zdravstvenemu domu Domžale. To predlagam zaradi velike investicije in gradnje garaž, kjer 

je investitor Občina Domžale. 

VPRAŠANJE POSREDOVAL(A): mag. Bojan Arh /Gibanje Svoboda/ 

POSREDOVANO NA:  16.  seji dne,  23. 10. 2024  

PRIPRAVUALEC ODGOVORA: Županja 

VSEBINA ODGOVORA: Za potrebe izgradnje prizidka k Zdravstvenemu domu Domžale je 

že bil ustanovljen gradbeni odbor, ki bo bdel nad celotno investicijo od izvedbe javnega 

naročila, izbire izvajalca, izvajanjem del, terminskim planom in tudi potrjeval morebitne 

manjše spremembe, ki se dogajajo pri večjih projektih. Gradbeni odbor je sestavljen iz 

predstavnikov vseh petih občin ustanoviteljic, in ga sestavljajo predvsem direktorji 

občinskih uprav ter predstavnik Zdravstvenega doma Domžale. Ravno tako imamo že 

sklenjene pogodbe za nadzor nad gradnjo in projektantski nadzor. 



ZAPOREDNA ŠTEVILKA:  346  

VRSTA: Pobuda 

VSEBINA: Stanovalci bloka na Savski cesti  11a,  pozivajo postavitev ogledala na nasprotni strani 

izvoza iz parkirišča, kar bi povečalo prometno varnost. Kot je razvidno iz priloženih slik, je 

pogled proti Dragomlju močno otežen. 

VPRAŠANJE POSREDOVAL(A): Anže Korošec  /LTD-Toni Dragar-Lista za vse generacije/ 

POSREDOVANO NA:  16.  seji dne,  23. 10. 2024  

PRIPRAVUALEC ODGOVORA: Županja 

VSEBINA ODGOVORA: Regionalna cesta  R3  Šentjakob - Domžale (Savska cesta) je v lasti 

in upravljanju Direkcije RS za infrastrukturo, ki je po Zakonu o cestah - (ZCes-2, Ur.l. RS, 

št.  132/22,  140/22-ZSDH-1A,  29/23  in  78/23  - ZUNPEOVE) pristojna za postavitev, 

zamenjavo, dopolnitev ali odstranitev prometne signalizacije in prometne opreme na 

državnih cestah. Predlagamo, da se stanovalci Savske ceste  11  z vlogo o postavitvi 

ogledalo obrnejo na Direkcijo RS za infrastrukturo. 



ZAPOREDNA ŠTEVILKA:  347  

VRSTA: Pobuda 

VSEBINA: Stanovalci bloka na Savski cesti  7  predlagajo razširiti uvoz k bloku, saj je sedaj 

nemogoče zaviti iz smeri Dragomlja proti Domžalam, ne da bi pri  tern  tvegal poškodbo vozila, 

pešca, mimoidočega otroka... 

VPRAŠANJE POSREDOVAL(A): Anže Korošec  /LTD-Toni Dragar-Lista za vse generacije/ 

POSREDOVANO NA:  16.  seji dne,  23. 10. 2024  

PRIPRAVLJALEC ODGOVORA: Županja 

VSEBINA ODGOVORA: Regionalna cesta  R3  Šentjakob - Domžale (Savska cesta) je v lasti 

in upravljanju Direkcije RS za infrastrukturo, ki je po Zakonu o cestah - (ZCes-2, Ur.l. RS, 

št.  132/22,  140/22-ZSDH-1A,  29/23  in  78/23  - ZUNPEOVE) pristojna za izdajo soglasij za 

posege na državni cesti. Predlagamo, da se stanovalci Savske ceste  7  z vlogo o znižanju 

robnikov obrnejo na Direkcijo RS za infrastrukturo. Stroške razširitve individualnih 

priključkov krijejo investitorji oz., lastniki priključka. 



ZAPOREDNA ŠTEVILKA:  348  

VRSTA: Pobuda 

VSEBINA: Savska cesta je na celotnem območju Domžal vzelo slabem stanju. Iz gradiva vidimo 

globoke luknje neposredno ob pločniku, kjer se nabira voda. Po pločniku poteka šolska pot in 

tako se morajo ob vsakem deževju otroci in ostali pešci umikati, da ne pridejo premočeni do 

kosti v šolo oziroma na željeni cilj. Vem, da je cesta državna in da ni v upravljanju občine 

Domžale, vendar bi prosil zaposlene na občini za urgiranje na državnem nivoju. 

VPRAŠANJE POSREDOVAL(A): Anže Korošec  /LTD-Toni Dragar-Lista za vse generacije/ 

POSREDOVANO NA:  16.  seji dne,  23. 10. 2024  

PRIPRAVUALEC ODGOVORA: Županja 

VSEBINA ODGOVORA: Vašo pobudo o sanaciji državne ceste  R3  Šentjakob — Domžale 

(Savska cesta) bomo posredovali na Direkcijo RS za infrastrukturo. 



ZAPOREDNA ŠTEVILKA:  349  

VRSTA: Vprašanje 

VSEBINA: Prebivalci Male loke me konstantno pozivajo k rešitvi problematike na cesti Študa — 

Mala loka. Kot nam je vsem znano imamo velike probleme s prevoznikom Šuštar trans. Skrbi 

jih predvsem prometna varnost, saj so po uporabi ceste blatne, spolzke, zato posledično 
nevarne in polne kamenja. Prav tako so zaskrbljeni, kaj se skriva v velikih kupih na deponiji 

omenjenega prevoznika. Sprašujejo, ali bi morda občinsko redarstvo oziroma policija lahko, z 

izdajo plačilnega naloga sankioniralo kršitelja in prišli stvari do dna? 



VPRAŠANJE POSREDOVAL(A): Anže Korošec  /LTD-Toni Dragar-Lista za vse generacije/ 

POSREDOVANO NA:  16.  seji dne,  23. 10. 2024  

PRIPRAVLJALEC ODGOVORA: Županja 

VSEBINA ODGOVORA: Glede na navedbe in prejeto informacijo bodo redarji 

opravili poostren nadzor in v primeru zaznanih kršitev ukrepali skladno z 

zakonskimi možnostmi. V okviru pooblastil bo občinsko redarstvo izvedlo 

kontrolni pregled na omenjenem odseku, da preveri stanje cestišča in morebitne 

kršitve predpisov. Če bodo v času nadzora osebno zaznali kršitelje, kot je npr. 

onesnaženje cestišča ali ogroženost prometne varnosti, bo občinsko redarstvo 

ukrepalo skladno s pooblastili. 

Glede sumov na deponiji, bo zadevo preverila naša inšpekcijska služba, in v 

primeru stvarne pristojnosti zadevo tudi obravnavala v nasprotnem pa jo bo 

odstopila v reševanje pristojnemu inšpekcijskemu organu. 



ZAPOREDNA ŠTEVILKA:  350  

VRSTA: Vprašanje 

VSEBINA: Občani bi prosili za pojasnilo, zakaj se je uporabnina grobov zvišala za  20%.  

VPRAŠANJE POSREDOVAL(A): Anže Korošec  /LTD-Toni Dragar-Lista za vse generacije/ 

POSREDOVANO NA:  16.  seji dne,  23. 10. 2024  

PRIPRAVUALEC ODGOVORA: Županja 

VSEBINA ODGOVORA: Občine so v skladu z Zakonom o pogrebni in pokopališki 

dejavnosti (Uradni list RS,  št.62/16)  dolžne zagotoviti izvajanje pogrebne  (24  urna 

dežurna služba) in pokopališke dejavnosti, kamor spada tudi zagotavljanje urejenosti 

pokopališč, ki med drugim zajema storitve vzdrževanja pokopališč  ter pokopaliških 

objektov in storitve najema grobov ter najema pokopaliških objektov. 

V skladu z Odlokom o ustanovitvi JKP Prodnik in Odlokom o pokopališkem redu v Občini 

Domžale je JKP Prodnik določen kot izvajalec pogrebne  (24  urne dežurne službe) in 

pokopališče dejavnosti (upravljanje ter urejanje pokopališč). Od leta  2014,  ko je bila cena 

nazadnje potrjena, so se bistveno povečali stroški energentov (električna energija npr. 
preko  300%),  dvig minimalnih plač  za  28  %, posledično pa tudi dvig cen materiala in 

storitev. Na podlagi elaborata je JKP Prodnik d.o.o. predlagal nove cene za najem 

grobnih prostorov in najem mrliških vežic. Skladno z  8.  členom Odloka o javnem 

komunalnem podjetju Prodnik d.o.o. je nove cene potrdila skupščina podjetja. 

Javno podjetje je v mesecu oktobru  2023  na podlagi  30.  člena Odloka o pokopališkem 

redu posredovala elaborat na Občino Domžale, ki je bil v skladu z  32.  členom Odloka o 

pokopališkem redu potrjen s strani pristojnega organa občine. Nove cene so bile v skladu 
s  5.  členom Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja (Uradni list RS št.  87/12, 109/12, 76/17  in  78/19)  
objavljene na spletnih straneh izvajalca. 



ZAPOREDNA ŠTEVILKA:  351  

VRSTA: Pobuda 

VSEBINA: Meteorna voda na cesti Gorjuša-Domžale 

Na predlog Sveta KS Dob in Odbora za komunalne dejavnosti Občine Domžale, posredujem 

težavo, ki nastaja na odseku lokalne ceste št.  073062,  Krumperk - Domžale, pri hišni številki 

Gorjuša  20,  kjer na ovinku meteorna voda ob vsakem dežju teče čez cesto. V poletnem času to 

sicer ni problem, težava pa je pozimi saj pride do zmrzali ravno na ovinku. 

Zimska služba sicer še dodatno posipa ta odsek pa vendar je še vedno ledeno. 

Prav tako JKP Prodnik obvešča, da prejema klice o puščanju vode. Vodovod je bil v  tern  delu 

obnovljen, JKP Prodnik pa je sporočil, da je zadevo preverili tudi ob zadnjem klicu in voda ne 

spušča. 

Gre torej za meteorno vodo, ki jo je potrebno speljati v propust, ki je se nahaja v smeri proti 

gradu. 

Dajem pobudo, da Občino Domžale in pristojne službe upoštevajo predloge Sveta KS Dob in 

Odbora za komunalne dejavnosti ter problematiko zadrževanja meteorne vode rešijo pred 

zimo, saj se bodo s  tern  preprečile morebitne nevšečnosti zaradi prometa. 

VPRAŠANJE POSREDOVAL(A): Gregor Horvatič  /Gibanje Svoboda/ 

POSREDOVANO NA:  16.  seji dne,  23. 10. 2024  

PRIPRAVUALEC ODGOVORA: Županja 

VSEBINA ODGOVORA: Vašo pobudo bomo preverili na terenu in v kolikor se bo izkazalo, 

da meteorna voda zastaja na vozišču, bomo zadevo sanirali preko rednega vzdrževanja 

cest. Obvestila preko pregledniške službe koncesionarja HNG d.o.o. o zastajanju vode 

nismo prejeli. 



ZAPOREDNA ŠTEVILKA:  352  

VRSTA: Vprašanje 

VSEBINA: Blato na pešpoti ob Rač i 

Občanka je opozorila na podvoz na kolesarski stezi / pešpoti pri Šumberku ob Rači, saj je zaradi 

velike količina blata nevaren, navaja več  kot pol metra blata. Vprašanje je, kdo vzdržuje 

omenjeno traso, ki jo uporabljajo tako pešci, kakor kolesarji. 

VPRAŠANJE POSREDOVAL(A): Gregor Horvatič  /Gibanje Svoboda/ 

POSREDOVANO NA:  16.  seji dne,  23. 10. 2024  

PRIPRAVLJALEC ODGOVORA: Županja 

VSEBINA ODGOVORA: Podhod ob Rači je bil preko rednega vzdrževanje cest očiščen. 



ZAPOREDNA ŠTEVILKA:  353  

VRSTA: Pobuda 

VSEBINA: Nevarnost prečkanja glavne ceste v Dragomlju 

Občani so me opozorili na nevarnost prečkanja semaforiziranega prehoda za pešce na glavni 

cesti v Dragomlju, saj nekateri vozniki, kljub rdeči luči za avtomobile in zeleni za pešce, 

signalizacije ne upoštevajo, saj se jim pogosto zaradi jutranje konice mudi. 

Po besedah očividke je že prišlo do rahle »oplazitve« avtomobila s peško (šolarko), ki pa se je 

na veliko srečo šolarke, ki je ob zeleni luči za pešce pravilno prečkala prehod »zebro«. 

Predlagam poostren nadzor, še posebej v času pouka OŠ Dragomelj.  0 tern  obvestite SVCP 
Domžale in  PP  Domžale. 

VPRAŠANJE POSREDOVAL(A): Gregor Horvatič  /Gibanje Svoboda/ 

POSREDOVANO NA:  16.  seji dne,  23. 10. 2024  

PRIPRAVUALEC ODGOVORA: Županja 

VSEBINA ODGOVORA: Na Policijsko postajo Domžale je bil skladno s pobudo 

poslan dopis v zvezi omenjene problematike. Odgovor na pobudo bo posredovan 

PO pridobitvi dopisa Policijske postaje Domžale. Prav tako bo redarska služba v 

okviru svojih zmožnosti poostrila nadzor na tem območju, še posebej v času 

pouka Osnovne šole Dragomelj. 



ZAPOREDNA ŠTEVILKA:  354  

VRSTA: Vpraša nje 

VSEBINA: Delovanje odborov in drugih posvetovalnih teles Občinskega sveta Domžale in 

občinske uprave 

Postavljam svetniško vprašanje, koliko odborov in komisij deluje v Občini Domžale, kot 

posvetovalno telo županje in Občinskega sveta Občine Domžale ter zakaj se redno ne 

objavljajo zapisniki odborov in komisij, če so le-te delujoče in aktivne? 

Kot dodatno vprašanje postavljam,  all  tudi v  tern  mandatu deluje Komisije za delitev sredstev 

proračunskih postavk »Članarine, pokroviteljstva in sponzorstva« in »Promocija občine«? Če je 

odgovor da, vas prosim za seznam članov in zapisnike sej ter koliko sredstev je namenjenih za 

to komisijo, v kolikor seveda obstaja in deluje. Pozivam tudi, da omenjeno komisijo, kontakte 

in zapisnike, objavite na spletni strani občine. 

VPRAŠANJE POSREDOVAL(A): Gregor Horvatič  /Gibanje Svoboda/ 

POSREDOVANO NA:  16.  seji dne,  23. 10. 2024  

PRIPRAVUALEC ODGOVORA: Županja 

VSEBINA ODGOVORA: V skladu s Sklepom o ustanovitvi in pristojnostih delovnih teles 

občinskega sveta (Uradni vestnik Občine Domžale, št.  08/24)  ima Občinski svet Občine 

Domžale naslednje komisije oz. odbore: Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja, Statutarno-pravna komisija, Komisija za vloge in pritožbe, Odbor za finance 

in premoženje, Odbor za predšolsko vzgojo in izobraževanje. Odbor za zdravstvo in 

socialno varstvo, Odbor za kulturo in šport, Odbor za komunalne dejavnosti, Odbor za 

prostor in varovanje okolja, Odbor za gospodarske dejavnosti, turizem in kmetijstvo, 

Odbor za zaščito, reševanje in civilno obrambo, Odbor za stanovanjsko politiko in 

splošne zadeve ter Odbor za občinska priznanja, proslave in prireditve. Na sejah potrjeni 

zapisniki omenjenih komisij in odborov, se redno objavljajo na spletni strani Občine 

Domžale. 

Županja je imenovala naslednja posvetovalna telesa: Komisija za pripravo strategije za 

razvoj kulture v občini Domžale, Komisija za mladinska vprašanja, Komisija za pripravo 

strategije razvoja športa v občini Domžale, Svet za položaj starejših, Delovna skupina za 

gradnjo doma upokojencev Domžale, Posvetovalno delovno telo za prostorske zadeve in 

Projektna skupina za pregled cen komunalnih storitev. Posvetovalna telesa so aktivna in 

v pomoč  županji pri sprejemanju odločitev, rezultati medsebojnega sodelovanja pa so v 

obliki strategij in drugih dokumentov predstavljeni tudi na sejah občinskega sveta, zato 

menimo, da objava njihovih zapisnikov ni potrebna. 

Tudi v  tern  mandatu je ustanovljena Komisija za delitev sredstev proračunskih postavk 
»Članarine, pokroviteljstva in sponzorstva« in »Promocija občine«, ki jo sestavljajo 
naslednji člani: 

- županja mag. Renata Kosec, predsednica 
- Klavdija Gregorin Štiftar, članica 

Simon Škrlep, član 
- Mateja Aleksandra Kegel, članica 



- Matej Primožič, član 

Višina sredstev je določena v Proračunu Občine Domžale za leto  2024  in  2025.  Za vsako 
proračunsko leto znaša  20.000  C v postavki »Članarine, pokroviteljstva in sponzorstva« 
in  12.500  C v postavki »Promocija občine. 

Prejemniki sredstev so objavljeni na občinski spletni strani na povezavi: 

https://www.domzale.si/objava/905455.  



ZAPOREDNA ŠTEVILKA:  355  

VRSTA: Pobuda 

VSEBINA: Parkirna problematika na Gostičevi v Domžalah 

Občani so opozorili na parkirana vozila na obeh straneh pločnika v Gostičevi ulici v Domžalah. 
Po trditvah občanov, prebivalcev omenjene ulice, se je parkiranje vozil v ulici pojavilo z uvedbo 
parkirnin v mestnem središču Domžal. Prebivalci Gostičeve prosijo za ureditev problematike in 
večji nadzor, saj je zaradi neprehodnosti ulice in parkiranih vozil na obeh straneh pločnika 
enkrat že posredovala Policija. 

VPRAŠANJE POSREDOVAL(A): Gregor Horvatič  /Gibanje Svoboda/ 

POSREDOVANO NA:  16.  seji dne,  23. 10. 2024  

PRIPRAVUALEC ODGOVORA: Županja 

VSEBINA ODGOVORA: Redarska služba občine Domžale je od  13.  decembra  2023  
do  18.  septembra  2024  v času nadzora na omenjeni lokaciji osebno zaznala in 
izrekla skupno  13  ukrepov zoper kršitelje napačno parkirnih vozil. Na omenjeni 
lokaciji bodo redarji v prihodnje v okviru zmožnosti povečali nadzor, vendar je 
popolno zagotavljanje nadzora in varnosti v vseh primerih žal nedosegljivo. 

Zavedamo se pomena zagotavljanja varnosti in pretočnosti prometa, zato bomo 
nadaljevali z aktivnim spremljanjem situacije. V primeru, da se izkaže potreba po 
dodatnih ukrepih, bomo o tem obvestili tudi policijo. 



ZAPOREDNA ŠTEVILKA:  356  

VRSTA: Vprašanje 

VSEBINA: Obveščanje Odbora za komunalne dejavnosti Občine Domžale 

V zadnjih nekaj tednih se je v naši občini zvrstilo precej dogodkov in sprejelo precej odločitev, 
ki so neposredno zadevale Odbor za komunalne dejavnosti, žal pa so člani odbora izvedeli za 
dogodke in odločitve šele po  tern,  ko je bilo že vse izvedeno in sprejeto s strani Občinskega 
sveta Občine Domžale. Naj izpostavim uvedbo stacionarnih merilnikov hitrosti, uvedbo dveh 

novih LPP linij do Domžal, postavitev opozorilnih tabel »Otroci na cesti « in »šolska pot«, 
barvanje cestišč  z opozorilnimi znaki v območjih osnovnih šol, nakup električnih minibusov, itd.  
0  vseh teh zadeva smo člani odbora, katerega sem tudi predsednik, izvedeli iz medijev in to 

kljub temu, da se je o omenjenih komunalnih zadevah vedelo že nekaj mesecev prej, odbor pa 
o vsem  tern,  kljub zelo aktivnemu in konstruktivnem delu članov, sejo imamo zaradi številnih 
dogodkov in zahtevne problematike namreč  enkrat mesečno, izvedel iz medijev. 
V imenu Odbora za komunalne dejavnosti pozivam občinsko upravo in Urad županje, da resno 
pristopi k, vsaj spremljanju aktivnosti odbora in njegovih članov in članice ter spoštuje odbor 
vsaj v tej meri, da mu predlaga v obravnavo vsaj tiste zadeve, ki se ga neposredne tičejo. To pa 
so zadeve, ki jih izvršuje Oddelek za komunalne zadeve in opravlja naloge na področjih: 

neposredno organiziranje izvajanja gospodarskih javnih služb: vzdrževanje javnih cest 
in javnih poti, javna snaga in čiščenje javnih površin ter javne sanitarije, urejanje javnih 
parkirišč, plakatiranje, 

nadzor nad izvajanjem gospodarskih javnih služb, ki jih izvajajo javna podjetja in 
koncesionarji, 

- strokovno-tehnične, organizacijske in razvojne naloge na področju gospodarskih javnih 
služb, 

skrb za umetne vodotoke in izvajanje varstva pred poplavami, 
- urejanje javnega prometa v občini, 

urejanje javne komunalne opreme, 

odmera komunalnih taks, 

- vodenje javnih naročil s področja oddelka, 

vodenje upravnih postopkov, 

gradnja, vzdrževanje in urejanje objektov kolektivne komunalne rabe, 

spremljanje uradnih objav, razpisov in natečajev za pridobitev sredstev in delovnega 
področja oddelka, planiranje in nadzor nad porabo proračunskih sredstev s svojega 
delovnega področja, 

pripravljanje gradiv za občinski svet in njegova delovna telesa s svojega delovnega 
področja. 

Ker je Odbor za komunalne dejavnosti delovno telo Oddelka za komunalne zadeve, ga prosim 

upoštevajte. 

VPRAŠANJE POSREDOVAL(A): Gregor Horvatič  /Gibanje Svoboda/ 

POSREDOVANO NA:  16.  seji dne,  23. 10. 2024  

PRIPRAVUALEC ODGOVORA: Županja 

VSEBINA ODGOVORA: Hvala za podano pobudo, bomo upoštevali v prihodnje. 



ZAPOREDNA ŠTEVILKA:  357  

VRSTA: Pobuda 

VSEBINA: Snemanje in napoved sej Občinskega sveta 

Dajem pobudo, da se na letošnji  17.  seji Občinskega sveta Občine Domžale, katera je 
predvidena novembra letos, dokončno sprejme pravilnik o snemanju in arhiviranju 
videoposnetkov sej občinskega sveta, saj bodo le tako dostopne tistim, ki si sej v živo zaradi 
različnih razlogov ne morejo ogledati. Postavljam tudi vprašanji, zakaj temu še ni tako in kdo 

je odgovoren za pripravo in sprejem pravilnika? 

Postavljam tudi vprašanje, zakaj se niti enkrat ni spoštoval sprejet Program dela za prvo polletje  
2024  in se ne spoštuje niti za drugo polletje, saj se neprestano spreminjajo že sprejeti datumi 
sej Občinskega sveta Občine Domžale. Naj vas opozorim, da sta oba Programa, tako za prvo, 

kakor za drugo polletje sprejeta s sklepoma, katera morata biti v skladu s 191.členom 
Poslovnika o delu Občinskega sveta Občine Domžale (Uradni vestnik Občine Domžale,  št.02/12  
— uradno prečiščeno besedilo  2.).  Dajem pobudo, da če že vztrajate pri okvirnem programu, 
katerega  191.  člen ne omenja, vsaj na spletni strani mesec dni prej napovejte sejo Občinskega 
sveta in »zad nji hip. 

VPRAŠANJE POSREDOVAL(A): Gregor Horvatič  /Gibanje Svoboda/ 

POSREDOVANO NA:  16.  seji dne,  23. 10. 2024  

PRIPRAVUALEC ODGOVORA: Županja 

VSEBINA ODGOVORA: V zvezi s snemanjem sej občinskega sveta in arhiviranju posnetkov 
so bili odgovori že podani pri svetniških vprašanjih št.  67, 159, 231, 269  in  342.  

V skladu s  191.  členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Domžale, občinski svet 
sprejme za izvajanje nalog s svojega delovnega področja polletni program dela. Gre za 
okviren program dela, tako terminsko kot vsebinsko, saj ga je možno dopolnjevati z 
zadevami, ki so nujne oziroma zadevami, ki jih v programu ni. Predvsem pri prostorskih 
temah smo vezani na predhodno pridobivanje soglasij in mnenj s strani državnih organov 
oz. institucij, zato je nemogoče natančno napovedati, na kateri seji občinskega sveta bo 
določen prostorski dokument lahko obravnavan. 



ZAPOREDNA ŠTEVILKA:  358  

VRSTA: Vprašanje 

VSEBINA: OPPN Preserje /Radomlje 

Občina Domžale pripravlja občinski podrobni prostorski načrt za vzhodni del enote urejanja 

prostora  RA-38  (v nadaljevanju: OPPN vzhodni del  RA-38),  ki je del osrednjega jedra naselja 

Radomlje. V okviru priprave osnutka OPPN ste zainteresirano javnost pozvali, da se seznani z 

gradivom za pripravo akta, do vključno  22.  marca  2024.  

Postavljam svetniško vprašanje, kateri predlogi in pripombe so bili k načrtovanim prostorskim 

ureditvam upoštevani in v kateri fazi je sedaj sprejem OPPN vzhodni del  RA-38?  Zanima me 

tudi stališče tamkajšnjih stanovalcev v soseski »Malinq?  All  ste ga pridobili in če, kakšne pobude 

in predloge so podali ter, če da, ali ste jih upoštevali? 

VPRAŠANJE POSREDOVAL(A): Gregor Horvatič  /Gibanje Svoboda/ 

POSREDOVANO NA:  16.  seji dne,  23. 10. 2024  

PRIPRAVLJALEC ODGOVORA: Županja 

VSEBINA ODGOVORA: V mesecu marcu  2024  je Občina Domžale sprejela Sklep o pripravi 

občinskega podrobnega prostorskega načrta (v nadaljevanju: OPPN) za vzhodni del EUP  

RA-38,  s katerim je pričela postopek priprave prostorskega akta za ureditev območja v 

središču Radomelj, na lokaciji obstoječega objekta »Golfarna«. Skladno z Zakonom o 

urejanju prostora (Zurep-3) je pred pričetkom priprave osnutka dokumenta objavila 

pobudo zasebnega pobudnika Optika Vid d.o.o. za izdelavo OPPN ter pozvala nosilce 

urejanja prostora in zainteresirano javnost k podaji predlogov in pripomb. Pobuda se 

nanaša na izgradnjo pretežno večnamenskega storitveno-trgovskega objekta z ureditvijo 

parkirnih in parternih površin. Na poziv se je odzvala večina nosilcev urejanja prostora s 

smernicami s svojega področja dela ter devet občanov večinoma prebivalci 

večstanovanjskega objekta Malin. Glavnina pripomb se je nanašala na dimenzije novo 

načrtovanega objekta, odmik le-tega od obstoječega objekta in na problematiko 

zagotavljanja zadostnega števila parkirnih mest, ki je sicer že obstoječi problem. Občina 

Domžale in izdelovalec OPPN  Locus  d.o.o. sta predloge in pripombe pregledala ter jih 

poskusila v največji možni meri upoštevati v osnutku OPPN. 



Osnutek OPPN je bil posredovan nosilcem urejanja prostora v izdajo prvih mnenj, 

nekatera od njih še vedno čakamo. V nadaljevanju bo organizirana javna razgrnitev in 

javna objava dopolnjenega osnutka OPPN, kjer bo javnost seznanjena z dokumentom in 

kjer bo lahko podala pripombe na dopolnjen osnutek. 



ZAPOREDNA ŠTEVILKA:  359  

VRSTA: Pobuda 

VSEBINA: Naj se preveri  all  na OŠ Ihan zamaka in če je še reklamacija, da se popravi. 

VPRAŠANJE POSREDOVAL(A):  Adis  Škrijelj  /SD/  

POSREDOVANO NA:  16.  seji dne,  23. 10. 2024  

PRIPRAVUALEC ODGOVORA: Županja 

VSEBINA ODGOVORA:V podružnični šoli Ihan je pred leti prišlo do zamakanja strehe, kar 
se je reklamiralo. Podjetje ILD d.o.o. je zadevo saniralo aprila  2022.  Konec lanskega leta 

je ponovno prišlo do zamakanja, kar je bilo sanirano v marcu  2024.  

Sporočilo šole, da še vedno zamaka smo prejeli  30.09.2024.  Predstavnik podjetja ILD 

d.o.o. se je na šoli v Ihanu oglasil v začetku oktobra in ugotovil, da na nekem mestu 
streha še pušča. 

Na podlagi trenutno pridobljenih informacijah s strani istega podjetja (ILD d.o.o.) naj bi 
se zadeva sanirala do konca novembra t.l. 



ZAPOREDNA ŠTEVILKA:  360  

VRSTA: Vprašanje 

VSEBINA: Odkar je LPP čez Selo v Ihanu proti Ihanu, se je en del ceste obnavljal, sedaj je verjetno 

še več  vode na cesti, kot je bilo prej. 

VPRAŠANJE POSREDOVAL(A):  Adis  Škrijelj  /SD/  

POSREDOVANO NA:  '16.  seji dne,  23. 10. 2024  

PRIPRAVUALEC ODGOVORA: Županja 

VSEBINA ODGOVORA: Vašo navedbo smo preverili na terenu in ugotovili, da je zaradi 

obnove vozišča ob deževju meteorne vode na obnovljenem delu vozišča ni. 
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